INVITATION
“Art in a lonely pandemic”

CSi and CSV Bettembourg are honored to invite you to discover the collective art exhibition “Art in a lonely pandemic”. Learn how different people have experienced the pandemic by witnessing the emotions and the intensity expressed in their work. 

We will be pleased to welcome you and humbled if you will decide to support our project “Art in a lonely pandemic” by choosing to decorate your walls with one of our exhibits. The funds collected will be donated further to a social project.

The exhibition will be open between Friday, 1st October, 11.00 and Sunday, 3rd October 20.00. 

Vernissage: Friday, 1st October from 6 to 8 pm. 
Several guided tours are organized on Saturday and Sunday at 11, 3 and 6 pm 
RSVP: csi@csv.lu with a clear mention of the date and time you wish to visit the exhibition.
A catalogue with the story of each artist shall be available soon.

Special thanks to Bettembourg’s Mayor, Laurent ZEIMET, who helped this project to come to life.

FR
Le CSi et le CSV Bettembourg ont le grand plaisir de vous inviter à l’exposition collective “Art in a lonely pandemic”. Venez découvrir les émotions éprouvées par nos artistes pendant la pandémie telles qu’elles sont exprimées dans leur œuvres artistiques. 

Nous serons ravis de vous accueillir et espérons que vous ferez le choix de soutenir notre projet « L'art durant une pandémie solitaire » en choisissant de décorer vos murs avec une des œuvres exposées. Les fonds récoltés seront reversés par la suite à un projet social. 

L'exposition sera ouverte du vendredi, le 1er octobre, à 11h00 au dimanche, le 3 octobre à 20h00. Un catalogue est disponible.

Vernissage : vendredi, le 1er octobre de 18 à 20h00. 
Plusieurs visites guidées seront organisées le samedi et dimanche à 11h, 15h et 18h00.
RSVP: par e-mail à l’adresse csi@csv.lu en mentionnant la date et l'heure auxquelles vous souhaitez visiter l'exposition.

Nous souhaitons remercier tout particulièrement le Maire de Bettembourg, Laurent ZEIMET, qui a aidé à l’organisation de ce projet.
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